
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, 763 61 

Pohořelice 11. února 2016 
 

Zápis z členské schůze konané dne 5.2.2016 
 
     V pátek dne 5.2.2016 se v hasičské zbrojnici konala únorová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 14 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
      

1. Svátky:  11.2. Božena Vrzalová, 20.2. Oldřich Urban, 21.2. Lenka Nášelová a Lenka      
Vendolská 
Narozeniny: 9.2. -Gabriela Zelíková, 23.2. – Petra Vendolská 

2. Uskutečněné akce v prosinci 2015 
- 16.1.2016 zabíjačka  

o Vše proběhlo dle představ, počasí nám přálo, čuník vážil 262 kg 
o Náklady na zabíjačku celkem 14.431,- Kč 

 
- 16.1.2015 Uzlovačka – Malenovice 

o Od 09:00 hodin probíhala soutěž v uzlování Malenovický suk 
o žáky doprovázela Jana Forbelská a Gábina Hyblerová, dopravu zajišťoval i Pavel 

Bartuněk 
o umístění: ve družstvech: mladší žáci 1. místo, starší žáci 1. a 2. místo, 

v dorostencích 3. místo 
 

- 23.1.2016 Zabíjačka – sportovci 
o Vše bylo krásně uklizeno, bez problémů 
o Údajně došlo ke zmizení tlačenky a 8 ks jitrniček, ví o tom někdo něco? 

 Nikdo o tomto nic neví, nikdo z nás s tím nemá nic společného 
 

- 24.1.2016 Uzlovačka – Pohořelská smyčka (neděle) 
o Soutěže se zúčastnilo celkem 109 žáků a dorostenců 
o Soutěž zajišťoval velký počet členů, bylo to velmi příhodné 
o Družstva ML – bohužel se nezdařilo, družstva ST – 1. a 2. místo 
o Jednotlivci ML – 4 z 5 prvních míst, jednotlivci ST – 5 nejlepších míst, dorostenci – 

Adéla jednoznačně první, 15tkový čas 
 

- 29.1.2016 Výroční okrsková schůze – Halenkovice 
o Zúčastnil se výbor + Víťa 
o Řešilo se toho více, ale drobně vyostřená situace nastala při řešení okrskového 

kola v PS, kdy pořádající Halenkovice nemohou připravit štafety a jednotlivce, 
neboť na fotbalovém hřišti pořádat soutěž nemohou a na modelářském letišti jim 
nechtějí modeláři povolit rozestavění překážek, které by údajně mohly poškodit 
travnatý povrch. Kupodivu jim však voda nevadí, dokonce se mohou provést 
požární útoky dvakrát. Z naší strany jim byla nabídnuta pomoc ve formě 
zapůjčení překážek, či umožnění uspořádat okrskové kolo v Pohořelicích, kde by 
bylo možné provést celé kolo soutěže důstojně a se všemi disciplínami. Ani jedna 
varianta však nebyla místními přijata. Dokonce byli pohoršeni, že byla tato 
nabídka vznesena a celá rozprava byla vůbec zahájena. 

 
- 30.1.2016 Karneval 



o dětská část byla bezproblémová, prvně se smažily i hranolky – o ty se postarali 
Aleš Maňásek a Pavel Bartuněk. Po splnění pěti úkolů a šestého bonusového, si 
přišlo ceny vyzvednout 69 dětí. Dalších ale cca. 10 dětí úkoly neplnilo, ať už se jim 
nechtělo, nebo byli moc malí. Dospělých bylo cca. 90, ze 70, kteří přišli nejdříve, 
se losovala pětičlenná porota. Akce začínala ve 14:00 hodin a končila okolo 
17:30. Spořádalo se odhadem 60 párků v rohlíku a 10 kg hranolků.  

o Mírné časové zpoždění bylo před plněním šestého bonusového úkolu, neboť 
později příchozí děti neměly oněch pět úkolů splněných a nebylo vhodné je od 
úkolů odtahovat a nepočkat ně. Vše se pak ale dohnalo. 

o Večerní část byla bohužel slabá – platících bylo 20, což zdaleka na kapelu 
nevystačilo, která hrála opravdu pěkně. Díky malému množství této soukromé 
akce bylo zase ale příjemné, že valná většina vždy na parketu tančila a v pekle se 
vysedávalo jen po dobu přestávek. 

o Možná to bylo špatným termínem, neboť školáci měli začátek prázdnin 
 

- 30.1.2016 Zabíjačka – myslivci 
o Vše bez problémů, jim se nic neztratilo 
o Možná by bylo lepší příští rok uspořádat naši zabíjačku až jako poslední, neboť 

konečný úklid a přesun materiálu bychom provedli při jednom 
 

3. Plánované akce v únoru 2016 a dále 
- 20.2.2016 – Hasičský ples  

o akceschopnost kapely ověří Milan Zelík 
o jídlo s Eliškou Němcovou zařídí Lenka Vendolská 
o bramborový salát – jak, kdy a kde se bude připravovat?  

 Bude se připravovat v pátek od 17:00 hodin a holky domluví Adéla 
Sukupová, včetně seznamu na nákup potravin, který dodá Beáta 
Sukupová 

o Sál se bude připravovat v pátek od 17:00 hodin 
o tombola – má na starosti Adéla Sukupová, k dispozici má 2.000,- Kč na nákup 

drobností (hlasováno, všichni pro) 
o sehnal někdo další tombolu? 

 Lidincovi domluvili ceny z města Napajedla, štěrk z Cemexu, pizzeria 
Hallo, Fialka a dárkové předměty od pana Kadlece 

 Pavel Šeďa domluvil pytel kukuřice od myslivců a dárkové předměty od 
pana Pechy 

 Od sboru bude v tombole: sud 50 l Kozel 10°, kýta a kamera do auta, 
hlasováno – všichni pro 

o Tombolu včetně očíslování si vezme na starosti Jana Forbelská a Petra Vendlská 
 Bude celkem 1.700 ruliček 

o Kristýnu Polovou zkontaktuje a požádá o pomoc Milan Zelík 
o Zaměření výzdoby bude řešeno až po domluvě s Kristýnou Polovou 
o Nákup do bufetu zařídí Milan Zelík 
o Jaké bude pivo? 

 Budeme točit Kozel 11° 
o Pípa je zajištěna přes obec. 
o Jaké bude víno?  

 Rulanda Šedá  -80 litrů, Merlot či jiné červené víno – 20 litrů 
o Vstupné bude 180,- Kč 
o Do prodeje půjde 100 ks vstupenek, volné vstupenky po dvou kusech dostanou: 

Kristýna Polová, Jan Pecha, Petr Kadlec, Eliška Němcová, Kateřina Silná a 
Miroslav Fuglík 



o Plakáty upraví Milan Zelík a do neděle 7.2.2016 je dodá Gábině Hyblerové, která 
je vytiskne a ještě v neděli večer budou nastříhání a připraveny na distribuci do 
obchodu, o roznos plakátů se postará Milan Zelík, Jana Forbelská a Adéla 
Sukupová, na kabelovku info podá Milan Zelík 

o Vystoupení zajistila Zdena Lidincová – bude se jednat o taneční vystoupení 
spolku z Napajedel, bez poplatku, občerstvení jim zajistíme my 

o Seznam na nádobí, které budeme chtít zapůjčit z obecního úřadu dodá Milan 
Zelík 
 

- 14.2.2016 Zkoušky odbornosti mladých hasičů - Kvítkovice 
o Půjde 9 dětí 
o Sraz a dopravu bude řešit Jana Forbelská samostatně 

 
- 5.3.2016 Uzlovací soutěž – Žlutavy 

o Sraz a dopravu bude řešit Jana Forbelská samostatně 
  

- 6.3.2016 Okrskové kolo v uzlování – Žlutavy 
o Odhadem 20-25 dětí 
o Sraz a dopravu bude řešit Jana Forbelská samostatně 

 
- 3.4.2016 Okresní kolo v uzlování – Březůvky 

o Prozatím neřešíme 
 

- Sběr železa  
o Předběžně navrhnut termín 9.4.2016 

- Probíráno, zda bude vhodné oslovit největší okolní sběrny a zeptat se na cenovou 
nabídku, včetně ceny za přistavení kontejneru – důvodem byla nespokojenost se sběrnou 
v Tlumačově, s ohodnocením železa při poslední sběru (podzim 2015), kdy nám byla 
zaplacena velmi nízká částka – a to 1,50 Kč za kg 

o Nakonec bylo dohodnuto, že budou okolní sběrny emailem osloveny např. dva 
týdny před sběrem a následně vyhodnoceny jejich nabídky operativně – 
samozřejmě nejvyšší cena vyhrává – má na starosti Milan Zelík 

-  
- Kamínka – letní soustředění mladých hasičů 

o  byl nám nabídnut termín 24.7. – 2.8.2016 
o Ceny jsou srovnatelné jako vloni, mírné zdražení v rozmezí 10 – 25 korun na den 

dle velikosti penze (děti, mládež, dospělí) 
o Nově se bude platit již i za neobsazená lůžka na chatkách – při obsazenosti 3 

lůžka, bude čtvrté zdarma, při obsazenosti 2 lůžka se bude platit polovina za to 
třetí (čtvrté zdarma) 

o Byla poptána cena srubu a vzhledem k tomu, že náklady by byly 1.800,- Kč 
pronájem za jednu noc, bylo ze strany žen od této nabídky upuštěno, všichni 
budeme v chatkách, i když by byl srub samozřejmě praktičtější 
 

4. Pokladna + čerpání z rozpočtu obce 
- Probrány členské příspěvky – tyto byly do již na OSH Zlín odevzdány v celkové výši 5.400,- 

Kč za mladé hasiče i dospělé, ale od všech ještě vybráno není 
o Byli zaúkolováni přítomní členové, aby se zkontaktovali s neaktivními členy a na 

placení členských příspěvků je upozornili 
- Pokladní předložila stav pokladny a výdaje i příjmy za uplynulý měsíc – blíže v úplné 

tištěné verzi zápisu 
- Řešena otázka, co s penězi, které dávají rodiče jako sponzorské dary za výchovu mládeže 



o Po rozpravě nakonec rozhodnuto, že veškeré peníze od rodičů budou jako 
sponzorské dary samozřejmě s díky přijímány a vkládány do společné sborové 
pokladny, neboť výdaje, které na děti vynakládáme, jsou taktéž hrazeny ze 
společné sborové pokladny a to bez ohledu na to, zda jsme od rodičů sponzorské 
dary dostali, či nikoliv. Nehledě na to, že sponzorské dary od rodičů jsou 
v souhrnu jen nepatrným dílem z celkových výdajů na činnost mladých hasičů a 
není důvod je hromadit odděleně. – hlasováno – všichni pro 
 

- Jakou částku požadovat na zasedání obecního zastupitelstva? Musíme si být vědomi 
toho, že obec bude letos dotovat nákup nového vozidla a musí dodotovat probíhající 
výstavbu nových šaten na hřišti. Starosta obce již na naší výroční schůzi vzpomínal otázku 
financí a uskromnění se.  

o Nakonec dohodnuto, že bude podána obvyklá žádost o dotaci v celkové výši 
150.000,- Kč, přičemž je nutné poznamenat, že jen 80.000,- Kč jsou provozní 
náklady – energie ve zbrojnici, provozní kapaliny, běžné opravy a údržba 
techniky, STK vozidla a pohonné hmoty na dopravu mladých hasičů, zbytek by byl 
tradičně rozdělen na třetiny (jednotka SDH, mladí hasiči a budova) – žádost pro 
obec připraví Milan Zelík 

  
5. Technika a vybavení 

- Nové vozidlo  
o Dotace cca. 217.000,- Kč byla na Zlínském kraji schválena, ale v souvislosti s tím, 

kolik byla obec ochotna přispět, nám byla nabídnuta jiná dotace – daleko vyšší, 
avšak na nákup nového vozidla 

o O dotaci 450.000,- Kč od státu jsme již požádali (Milan Zelík), nemá v tom být 
problém, o dotace na vozidla žádalo v celém Zlínském kraji jen 9 sborů, na 
všechny by mělo vystačit. Toto může být max. polovina celkových výdajů, takže 
obec musí dát taktéž 450.OOO,- Kč – v předchozí žádosti bylo počítáno s ještě 
vyšší částkou. Nyní ale ještě čekáme na vyhlášení dalších dotací ze Zlínského 
kraje, které by nám měli taktéž pomoci s částkou 100.000-250.000,- Kč 

o Jak to vypadá s cenovou nabídkou od dealera Iveco?  
 Miroslav Vrzala – s dealerem Iveco byl na obci, kde hovořili se starostou, 

peníze by měly vystačit, konkrétní cenová nabídka bude dodána až po 
vyhlášení výběrového řízení, které musí obec při takovém nákupu 
vyhlásit 

o Starší vozidla nyní již tedy nemá cenu hledat – prozatím tato varianta padá 
 

- přívěsný vozík stále stojí ve firmě METAL PS v Otrokovicích 
o dle aktuálních informací se na něm ještě nepracuje 

 
- Budíky k PPS 12 – odzkoušel je Aleš Maňásek v práci? 

o Aleš Maňásek – budeme je muset nakoupit nové – již na podzim bylo 
odhlasováno, že na ně vyčleníme z obecních dotací 4.000,- Kč, takže nákup je již 
možné zrealizovat 

 
- Svítilny na přilby a jejich držáky 

o Milan Zelík – je to v řešení, dali nám na výběr několik držáků, ale rozhodující 
bude zaslat jim typ a model přileb, aby to tam sedělo – má na starosti Milan Zelík 

 
6. JSDHO 

- Školení na zdravovědu?  



o Jana Forbelská zjistila, že školitelka Katka má únor a březen relativně volný a je 
ochotná k nám přijet.  

o Dořešení obsazenosti obou termínů: 28.2. a 13.3., od 09:00 do 13:00 hodin 
 Jsou stále ještě volná místa, zbytek se bude snažit obsadit Milan Zelík 

 
- Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 

o Aleš Maňásek se sám přihlásil, že prohlídku nemá, Milan Zelík mu dodal potřebné 
podklady a jak to dopadlo?  

 Bude doplněno v následujícím týdnu 
- Miroslav Bičan si musí prodloužit kurz velitel družstva – termín školení je 5.3.2016  

o Vychází mu to?  
 Miroslav Bičan – počítám s tím 

 
7. Zbrojnice a brigády 

- Dušan Vrzala – bude k dispozici materiál na nový regál do garáže? 
o Zatím nic, stále se nepoužívá 

- Zářivka do kuchyňské linky – má na starosti Milan Zelík 
- Pořezání dřeva před zbrojnicí určitě počká, prozatím na to není čas 
- Eletrika ve sklepě a Tomáš Bébar – Milan Zelík je s ním domluven na neděli odpoledne 
- Podkroví: 

o Je nutné počítat s tím, že až měsíc bude trvat dodání trámů ode dne objednání, 
tudíž brigáda se musí plánovat s dostatečným předstihem – tuto budeme řešit na 
následující schůzi 
 

- Milan Zelík – odpadkový koš byl zakoupen, lampičku k PC přislíbil dodat Miroslav Bičan 
- Elektrozkoušečka - Aleš Maňásek ji objednal, čekáme na dodání 
- Napojení odpadu ze zbrojnice do kanalizace – zatím je čas  
- Sportovci – traverza 

o Lubomír Hanáček domluvil brigádu na sobotu 6.2.2016 – zúčastní se Dušan 
Vrzala, Lubomír Hanáček, Václav Sklenařík a Pavel Bartuněk 

 

8. Koňka 
- Miroslav Vrzala převezl nádrž na opískování, které domluvil Tomáš Hanáček, již je zpět  

O další práce a broušení zbývajících částí se velmi pěkně postarali Miroslav Bičan, Pavel 
Bartuněk a Lubomír Hanáček 

- Miroslav Bičan barvu již nakoupil – první část má proplacenou, další doladí dodatečně 
s pokladní 

- Tip z muzea – jejich znalec koněk – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 
- Lubomír Hanáček – impregnace na podvozek – počítá s tím 
- Miroslav Vrzala – mosazná/měděná ručka k ventilu – je v řešení u Miroslava Fuglíka? 
- Miroslav Vrzala dodal nové těsnění do pumpovacího ústrojí 
 

9. Činnost mládeže 
- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček – nyní se neřeší, není to aktuální 
- Máme nějaké nové info k hale v Otrokovicích? 

o Hala byla zaplacena sponzorem Janem Pechou, děkujeme 
- Dotace z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

o Výsledky by měly být známy v březnu. 
 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 



- Domeček na nářadí  
o Jak by mohla buňka vypadat ??? 
o Návrh – Gábina Hyblerová má bratrance, který by mohl uměleckým způsobem 

sprejersky ozdobit oplechovanou budku např. siluetou proudaře v běhu 
 Gábina pozjišťuje cenové náklady 

o Debaty o zabezpečení: čidlo na pohyb, světlo, kamera 
- Nová stříkačka  

o Sledoval někdo nějaké nabídky?  
 Miroslav Vrzala – motory či celá vozidla TAZ jsou jen v provedení 12, 

15tkové je velmi těžké sehnat 
- Radslavská přilba – pojedeme? 

o Ponecháno na příště 
 

11. Diskuze: 
- Makro kartu – zatím nejsou kompletní výpisy Spolkových rejstříků, až budou, bude 

možné dodat k žádosti přílohu o statutárním zástupci sboru a nic nebude bránit tomu, 
aby byla karta vyřízena 

- Dárek pro Víťu – přilba mu byla předána na zabíjačce, víc by se nás asi už najednou 
nesešlo  

- Reprobedny – Aleš Maňásek je dal do kupy, ale zvuk z mikrofonu je stále špatný. 
o Jak do můžeme vylepšit? 

 Je nutné koupit předzesilovač před mikrofon – do částky 1.000,- Kč – má 
na starosti Aleš Maňásek (budeme to potřebovat na Kácení máje hlavně 
kvůli vyhlašování tomboly) 

o Proplatil si všechny náklady na opravu repro? 
 Ano, vše stále necelých 400,- Kč, takže krásná cena, práce zdarma 

- Chladící zařízení – čekáme na stav pokladny po plesu a sběru železa 
- Doplnění uniforem  

o Doplnění uniforem na ples, potřebuje někdo něco? 
 Milan Zelík – pokud ano, každý nechť se aktivně sám přihlásí 

- Společná reprezentační trička – stále nemáme doplněny velikosti u všech nositelů těchto 
triček 

 
 

Milan Zelík 

            starosta sboru 


